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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
1. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. január 22-én, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
                         Piroska János alpolgármester

4 fő képviselő: Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné, Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Napirend:

1. Pályázatok benyújtásával kapcsolatos ügyek
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

2. Közbeszerzési szabályzat megtárgyalása
Ajánlattételi felhívás és az ahhoz kapcsolódó dokumentumok
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Napirend utáni hozzászólások:

Hozott határozat: 1/2019.(I.22.) –  3/2019.(I.22.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet nem volt.

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
1. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. január 22-én, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
                         Piroska János alpolgármester

4 fő képviselő: Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné, Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Szórágy Gyuláné polgármester üdvözölte az alpolgármestert és a megjelent képviselőket. A jelenléti ív
alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 17 óra 10 perckor megnyitotta. Tájékoztatta a
jelenlévőket, hogy a rendkívüli ülést pályázatok mielőbbi benyújtásával valamint az Önkormányzati
épületek energetikai korszerűsítése pályázat közbeszerzési eljárás lefolytatásával kapcsolatban kellett
összehívni. A polgármester ezután javaslatot tett a napirendi pont megtárgyalására.
Az ismertetett napirendi pont megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Kovács Ágnes és Villányi Péterné képviselők
személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.

Napirend:

1. Pályázatok benyújtásával kapcsolatos ügyek
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Azt az információt kaptuk, hogy be fog indulni a Magyar Falu Program pályázat és az, aki hamarabb elő
tud készülni erre, annak nagyobb esélye lesz arra, hogy pályázni tudjon. A kiküldött tájékoztató alapján
beszéljünk arról, hogy mi az, amire szeretnénk pályázni, és mennyire készítsük elő. Szolgálati lakásra,
bölcsöde fejlesztésre, óvoda fejlesztésre, óvoda udvar, óvodai sport, orvosi rendelő-, orvosi eszközre-,
orvosi ellátást segítő eszközre, polgármesteri hivatal felújításra, belterületi járda felújításra, belterületi út
felújításra, sportparkok építésére, temető fejlesztésre, eszközfejlesztésre, közterület karbantartására,
falubusz programra, helyi közösségi terek fejlesztésére történelmi egyházak bevonásával, nemzeti és helyi
identitástudat erősítése önkormányzatok és nemzeti kulturális intézmények bevonásával, és okospontok
kialakítására van lehetőség pályázni. A feltételek még nem ismertek.
A háziorvosi lakás tetőszerkezete is és az óvoda tetőszerkezete is nagyon rossz állapotú, mindenképpen
cserére van szükség.
Úgy gondolom. hogy állítsunk fel egy prioritási sorrendet, mi az, amit meg kell valósítanunk.

Zverkó Pál képviselő:
Az imént felsoroltakra, mind szükség lenne.
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Piroska János alpolgármester:
Nagyon fontos lenne az orvosi szolgálati lakás felújítása, a belterületi utak – főleg a temető felé vezető út
-  javítása, az óvoda tetőszerkezetének cseréje. Esedékes lenne járda építés a Jókai utcában és a Béke
téren.

Zverkó Pál képviselő:
Bár nem tartozik ide, de többen kérdezték, hogy a váci busz miért nem jár le a vasútállomáshoz?

A polgármester röviden összefoglalva ismerteti ennek okát, és a lehetséges új buszforduló kialakításával
kapcsolatban tett bejárások eredményét.

Piroska János alpolgármester:
Szerintem a Tűzoltószertárnál a Mikszáth utca végében lévő terület jó lenne.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Ebben az esetben ki kell építeni a közvilágítást a Mikszáth utca felé. Ide kell áthelyezni a buszmegállót is.
Sajnos tavaszig semmit nem tudunk tenni az időjárás miatt. A MÁV válaszát mindenképpen meg kell
várni, és utána gondolkodni más megoldásban.
Térjünk vissza a pályázathoz. Tehát az első lenne az óvoda tetőszerkezetének cseréje, második az orvosi
szolgálati lakás felújítása, harmadik a temetői út felújítása, negyedik a járda- és út felújítások.
Kérjek már be most árajánlatokat, vagy várjuk meg, míg kiíródik a pályázat?

Zverkó Pál képviselő:
Mindenképpen kell előzetes költségvetés, tehát kérj be árajánlatokat.

Piroska János alpolgármester:
Az orvosi szolgálati lakás a legrosszabb állapotú, az óvodai tetőnél csak a héjazat cseréjét kellene
megpályázni szerintem.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A bölcsödét külön épületben alakítanánk ki?

Piroska János alpolgármester:
Az óvodában nincs már annyi férőhely, hogy ott lehessen kialakítani?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az óvodában az egyik szárnyban tornaterem van, ez előírás.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A felújítandó utak legyenek a Hunyadi utca alsó fele, a Gárdonyi utca, a temetői út. Ezek a legrosszabbak.

Piroska János alpolgármester:
A járdák felmérését én vállalom. Körbejárok, hogy melyek a legrosszabbak. Új járdaként jelöljük meg a
Béke téri járda kiépítését.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A Zöld Híd Kft. küldött egy tájékoztatót, hogy illegális hulladéklerakók felszámolására is lehet állítólag
pályázni. A lőtér bejáratához hordanak hulladékot, amit aztán az önkormányzat vitetett el.
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A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel kapcsolatban a
következő határozatot hozta:

1/2019.(I.22.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyar Falu Program
előkészítő munkáival kapcsolatban az alábbiakra kéri fel a polgármestert:
- Mérje fel az óvodatető cseréjével kapcsolatos költségeket.
- Mérje fel az orvosi rendelő és szolgálati lakás szükséges felújításait és azok

költségeit.
- Mérje fel a Hunyadi, Gárdonyi és a temető felé vezető útszakaszok felújítási

költségeit.
- Méresse fel, hogy hol szükséges járdaépítés.
A felmérések eredményeiről a testületet tájékoztassa.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Egy másik pályázattal kapcsolatban is szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet. A pályázat keretében
béremelést lehet adni a hivatal dolgozóinak. 2008. óta az illetményalap összege 38.650 Ft. A bértáblánk
nagy része már elavult. Hiába kérték különböző szervek a bértábla módosítását, erre eddig nem volt
hajlandó a kormány. Idén pályázati lehetőséget adnak az önkormányzatoknak, így lehet pénzhez jutni,
amit az önkormányzati dolgozók bérezésére lehet fordítani. Ennek egy feltétele van, a testületnek erről
határozatot kell hozni. Vállalni kell azt, hogy az illetményalapot legalább 20%-kal emelni kell, tehát
legalább 46.380 Ft-ra meg kell emelni. Itt a bérek sajnos katasztrofálisak. Kérem a testületet, hogy
döntsön erre vonatkozóan, hogy be tudjuk nyújtani a pályázatot.

Zverkó Pál képviselő:
Ez állandó, vagy egyszeri?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Ez egy jó kérdés. Most egy keretet adnak, az attól függ, hogy mennyi az iparűzési adóképesség. Jövőre
nézve semmi garancia nincsen. Ez egyelőre az idei évre szól.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Sajnos nagyon sokan hagyják el az alacsony bér miatt az önkormányzati szférát.

Piroska János alpolgármester:
Ha van ilyen lehetőség, természetesen pályázni kell.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a pályázat benyújtását
és a következő határozatot hozta:

2/2019.(I.22.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri Berkenye község
önkormányzatát, hogy nyújtson be pályázatot Magyarország 2019. évi központi
költségvetésről szóló 2018. évi L törvény 3 melléklet I.12. pontja szerinti kiegyenlítő
bérrendezési alap támogatására.
A testület vállalja, hogy 2019. január 1-i hatállyal megemeli az önkormányzati
köztisztviselők illetményalapját legalább 46.380 Ft összegig.
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A testület felkéri Berkenye község polgármesterét, hogy a pályázat benyújtásáról
intézkedjen.

Határidő: 2019. január 25.
Felelős: polgármester

2. Közbeszerzési szabályzat megtárgyalása
Ajánlattételi felhívás és az ahhoz kapcsolódó dokumentumok
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A pályázat közbeszerzője a közbeszerzési szabályzatot átírta. Ő dr. Jobbágy Krisztina, aki az NLC
Tanácsadó Csoport közbeszerzője, ő folytatja le a közbeszerzési eljárásokat.

Piroska János alpolgármester:
Én úgy látom, hogy a közbeszerzési szabályzatban minden benne van, ami szükséges.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
2018. április 15-től elektronikus közbeszerzés van. Mindent az elektronikus felületen kell kezelni. Ide
érkeznek az ajánlatok is. Innen mennek ki a felhívások is. A központi jogszabályok főként emiatt
változtak és a szabályzatot is ehhez kellett igazítani.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Úgy gondolom, hogy a dokumentáció szépen, részleteiben kitér mindenre. Miután az eljárás befejeződött,
lesz egy 30 napos moratórium, ami alatt nem lehet szerződést kötni. Utána viszont indulhat a beruházás.
Az ajánlattételi felhívás szerint december 31-ig be kell fejezni a beruházást.
Aki tehát elfogadja a közbeszerzési szabályzatot az ajánlattételi felhívást valamint az ahhoz kapcsolódó
dokumentációt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

3/2019.(I.22.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete
A) Az előterjesztésnek megfelelő tartalommal elfogadja az új közbeszerzési

szabályzatot, amely a 2019. január 23-án lép hatályba. Ezzel egyidejűleg a régi
41/2015.(IV.29.) számú határozattal elfogadott közbeszerzési szabályzat hatályát
veszti.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a szabályzat betartásáról gondoskodjon.

B) Az előterjesztésnek megfelelő tartalommal az ajánlattételi felhívást és az ahhoz
kapcsolódó dokumentumokat elfogadja. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a
dokumentumokat a testületi határozatban foglalt vállalkozóknak küldje meg.

Határidő: A)pont folyamatos, B)pont azonnal
Felelős: polgármester
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Napirend utáni hozzászólások:

Zverkó Pál képviselő:
Megkeresett a Dobos Zsolt, aki megvette a Sztranyan László házát a Béke téren, és az a kérdése, hogy a
vízelvezetőt ő építse ki, kell-e ehhez bármilyen engedély?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Szerintem nyugodtan építse ki.
18 órakor érkezik meg az ülésre Kelemen Gyuláné képviselő.

Szórágy Gyuláné polgármester összegzi a rendkívüli ülésen elhangzottakat a képviselő asszonynak.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Az okos pontok kialakítása alá nem tartozhat az infopont?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Nem ismerjük még a pályázati feltételeket, még nem írták ki a pályázatot.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Az orvossal fel lehet venni majd a kapcsolatot, hogy milyen eszközökre van szüksége, mert arra is lehet
pályázni.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Igen, kikérjük majd a véleményét erről is.

Kelemen Gyuláné képviselő:
A Művelődési ház felújítása mikor kezdődhet el?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Most indul a közbeszerzési eljárás. Addig nem tudjuk elkezdeni.

Kelemen Gyuláné képviselő:
A Kricsfalvi Anitának írt levélre kaptunk választ?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Azt válaszolta, hogy az önkormányzat hozzájárult a bővítéshez és ehhez a kerítés is hozzátartozik.
Szerinte a kerítés esztétikus.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Ezt nem szabad hagyni. Nem takarhatja az épületet. Magas, nem illik a tájba. Egyeztessünk vele egy
időpontot és beszéljük ezt meg személyesen vele. Nem olyan régen a Ricsi felajánlotta, hogy az infopont
tetejét megcsinálja. Adott erre árajánlatot?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Nem adott, de annyit mondott, hogy annyi pénzből, mint amennyit a másik cég ajánlott, nem lehet
megcsinálni.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Én is találtam egy céget, aki lapos tetők szigetelésével, csatornázással foglalkozik. Esetleg meg lehet
kérdezni őket is. Az iskolával kapcsolatban mi a helyzet?
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Szórágy Gyuláné polgármester:
Az igazgatónő jelezte, hogy nagyon sok probléma van. Csütörtökre beszéltünk meg vele egy időpontot,
amikor átnézzük ezeket a hibákat. Jelezni fogom a műszaki ellenőrnek és megkérem, hogy javítsák ki
ezeket a hibákat.

Kelemen Gyuláné képviselő:
A buszfordulóról mit lehet tudni?

A polgármester tájékoztatta a képviselő asszonyt a részletekről és egy lehetséges új buszforduló
kialakításának lehetőségeiről. Ezután még vita volt a várjátékok időpontjáról.

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Szórágy Gyuláné polgármester megköszönte az aktív
részvételt és az ülést 19 órakor berekesztette.

k.m.f.

Szórágy Gyuláné Árpásné Schlenk Judit
                                       polgármester         jegyző

Kovács Ágnes                           Villányi Péterné
    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő
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